
Protokół Nr  XVI/08 
 

z XVI sesji  Rady Gminy Mieścisko w dniu 29 października 2008 r. w godzinach  
od 12.00 do 15.15 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 

Adn. 1 
 
 XVI sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – Pani 
Elżbieta Kapczyńska. 
Na wstępie powitała radnych Rady Gminy, Wójta Gminy – P.Andrzeja Banaszyńskiego, 
Prezesa Powiatowej Rady „Samoobrona” – P.Józefa Juszkiewicza, radnego powiatowego – 
P.Leszka Bodusa, członka Powiatowej Izby Rolniczej – P.Ryszarda Sadłowskiego, sołtysów 
wsi, wszystkich gości i uczestników dzisiejszej sesji. 
(Listy obecności zaproszonych gości i sołtysów wsi stanowią załączniki Nr 1 i 2 do 
protokołu). 
 
Adn. 2 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na dzisiejszej sesji Rady Gminy, na  15 
radnych, obecnych jest 14 i 1 nieobecny usprawiedliwiony, wobec czego Rada jest 
prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 
(Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu). 
 
Adn. 3 
 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, że do protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy 
nie wpłynęły uwagi w związku z powyższym wnioskowała o jego przyjęcie bez 
odczytywania. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 14 głosach „za” przyjęli protokół przez aklamację. 
 
Adn. 4 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że porządek obrad XVI sesji wszyscy 
radni i goście otrzymali z zaproszeniem na sesję. Przewodnicząca Rady zwróciła się z 
pytaniem czy są propozycje wniesienia do niego jakichkolwiek zmian ? 
Do porządku obrad Wójt dodatkowo wnioskował o wprowadzenie Opinii w sprawie  
zaopiniowania wniosków o przyjęcie do planu wydatków Funduszu Ochrony Gruntów 
Rolnych na rok 2008. Spowodowane jest to faktem, że gmina otrzymała dodatkowo 13 tys.zł 
o które wnioskowała i  zostały już wprowadzone zmianą do budżetu. W ramach środków 
zostanie położone 173 m asfaltu na drodze Sarbia-Popowo Kościelne. 
Przewodnicząca Rady zaproponowaną zmianę poddała pod głosowanie. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie zdecydowali o przyjęciu w/w Opinii do Porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała Porządek XVI sesji Rady Gminy po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku obrad XVI sesji Rady Gminy – możliwość wprowadzenia 

zmian. 
4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 



 2 

6. Zapytania sołtysów. 
7. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
9. Informacja z pracy stałych komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
10. Podjęcie uchwał: 

10.1. w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości, 
10.2. w sprawie obniżenia ceny skupu 1 kwintala żyta do podatku rolnego, 
10.3. w sprawie określenia trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku 

rolnego od gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji 
rolnej, 

10.4. w sprawie podatku od środków transportowych, 
10.5. w sprawie opłaty od posiadania psów na obszarze Gminy Mieścisko, 
10.6. w sprawie ustalenia wysokości opłaty targowej, 
10.7. w sprawie „Programu współpracy Gminy Mieścisko z organizacjami 

zajmującymi się działalnością pożytku publicznego na rok 2009”, 
10.8. w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2008 rok. 
10.9. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych w 

Popowie Kościelnym. 
     11. Opinia Rady Gminy Mieścisko w sprawie zaopiniowania wniosków o przyjęcie do  
          planu wydatków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na 2008 rok. 
     12. Opinia Rady Gminy Mieścisko w sprawie zaopiniowania wniosków o przyjęcie  
         do planu wydatków Funduszu Ochrony  Gruntów Rolnych na 2009 rok. 
     13. Opinia Rady Gminy Mieścisko w sprawie „Programu Zdrowotnego Powiatu  
           Wągrowieckiego na lata 2008-2011”. 
     14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
     15. Wolne głosy i wnioski. 
     16. Zakończenie. 
 
 
Adn. 5 – Interpelacje i zapytania radnych 
 
- radny Rodzewicz: 
1) skierował zapytanie do radnego powiatowego chcąc poznać jego stanowisko w 
sprawie:„Rada Powiatu ma przeznaczyć 3 mln zł na wsparcie budowy Aquaparku. Czyżby 
powiat miał wszystkie drogi powiatowe w bardzo dobrym stanie ? Czy nie lepiej przekazać 
środków na tomograf komputerowy dla szpitala, który podniósłby zasadniczo opiekę, 
ewentualnie w nagłych wypadkach zamiast jechać do Piły mogłaby się odbyć diagnoza na 
miejscu. Zdaniem radnego wsparcie finansowe to jest sprawa miasta Wągrowca”; 
Kolejne zapytania skierowane zostały pod adresem Wójta: 

1) Czy w budżecie na przyszły rok jest przewidziane przełożenie dachu na Szkole-
Gimnazjum ? Zły stan dachówki, coraz więcej dziur. Przy okazji kolejnych opadów 
będą coraz większe zacieki; 

2) Niektóre studzienki na ulicach są pozatykane. Liście z drzew wpadły do studzienek i 
woda z nich wypływa; 

3) P.Pełczyńska sprzedała wszystkie działki. W przyszłym roku ludzie na pewno zaczną 
się budować. Czy będą pieniądze na przyłącza wody i kanalizacji ? 

4) „Miały być połatane dziury na ulicach i na drogach gminnych. Były małe. W tej 
chwili przez te opady będzie to nieciekawie wyglądało”; 
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5) Dotyczy drogi przy 3 domach na ul.Ś w. Wojciecha. Przy opadach nie można ani 
przejechać ani przejść. Należałoby przynajmniej 100 m wyprofilować, czy nawieźć 
piasku żeby mieszkający tam ludzie mogli  dojść i przejechać; 

6) „Na stronie internetowej gminy jest informacja o konkursie na dyrektora  Biblioteki.. 
My mamy dyrektora Biblioteki. Czy tę panią zwolnimy ?  Zatrudnienie  dodatkowego 
dyrektora  to koszt dla gminy w skali roku około 35 tys. zł. Czy nie lepiej przeznaczyć  
te środki na działalność kulturalną niż na wynagrodzenie dodatkowego etatu 
dyrektora” ? 

- radny Wojtyszyn: 
1) „Mówi się ostatnio coraz głośniej o wybudowaniu w Mieścisku wielkopowierzchniowego 
sklepu-marketu. Gdzie, jaka firma ma to być budowane”? 
2) ”główna trasa przelotowa przez Mieścisko została naprawiona bo były pęknięcia w 
asfalcie. W przekonaniu wielu ludzi  ta naprawa spowodowałą, że jedzie się gorzej niż 
przedtem bo asfalt był kładziony szypą a nie maszynowo. Jest to zrobione niechlujnie. 
Wartoby interweniować żeby to po raz drugi poprawili”; 
- radny Migas –„sołtys wsi Jaworówko na ostatniej sesji zgłaszał niezabezpieczoną studnię w 
Jaworówko. Tam nikt do tej pory nie zgłosił się aby ją zabezpieczyć”; 
- radny Górski – potwierdził problem zgłoszony przez P.Rodzewicza,  dotyczący dachu na 
Gimnazjum. Dzisiejszy deszcz potwierdził, że to wymaga poważnego remontu bo leci woda; 
- radny Witucki: 
1) oświetlenie uliczne – trzebaby  zrobić generalny przegląd oświetlenia i to nie tylko w 
Sarbii, ale też w pozostałych miejscowościach; 
2) „w dniu wczorajszym Sarbia i część Podlesia Wysokiego była pozbawiona przez 16 godzin 
energii elektrycznej.  Tamtejsze słupy elektryczne mają 50 lat. Jak się okazuje to nie tylko w 
Sarbii ale też w kierunku Popowa Kościelnego, Kuszewa  też są te same słupy..Jeśli trochę 
deszczu spadnie a słupy się łamią to co będzie jak przyjdzie wichura ?Będziemy pozbawieni 
całkowicie prądu. Jest protest rolników. Dużo mleka zostało zmarnowane. Trzeba coś z tym 
zrobic.50 – letnie słupy drewniane – chyba czas na wymianę”? 
Wracając do dachu na Szkole. Jestem radnym 20 lat i jak ten dach był robiony, na moja 
interwencję wówczas, że ta firma źle robi dach miałem zapewnienie, że dają 25 lat gwarancji. 
Wobec tego uważam, że w ramach gwarancji powinno to być naprawione”; 
- radna Martyńska: 
1) zapytała jak wygląda sprawa z kruszywem ? Czy w tym roku jeszcze byłaby możliwość 
żeby uzupełnić na drogi, które były  remontowane w kierunku do P.Tomkowiaka, na 
Łosiniec. Ciężko tam przejechać; 
- radny Migas – zgłosił problem z drogą w Miłosławicach. Jest przegrodzona płotem droga, 
która była przez kilkadziesiąt lat dla użytkowania wszystkich. W tej chwili osoba, która włada 
tam pewnym gruntem i działką przegrodziła drogę. Droga jest od dłuższego czasu 
nieprzejezdna .Czy w tej sprawie coś wiadomo ? 
- radna Kapczyńska – jeśli będzie Energetyka prosiła żeby dokonała przeglądu lamp w 
Mieścisku. Coraz więcej lamp nie świeci. Staje się to już problemem bo jest jesień i o godz. 
17.00 jest już ciemno; 
- radny Rodzewicz –„problem z lampą, która świeci w stronę boiska, sali gimnastycznej. W 
ubiegłym roku radny już to zgłaszał.. Energetyka przyjeżdżała kilka razy ale ona nadal mruga. 
Jeśli oni dotkną to ona zaświeci, a za 5 minut przestaje. Albo jest sprawa startera, albo 
żarówki ? To winno być sprawdzone przez specjalistyczny sprzęt”; 
 
Adn. – Zapytania sołtysów 
- P.Chojnacki – sołtys wsi Nieświastowice – prosił o kruszywo na drogę do Jaroszewa bo jest 
nieprzejezdna z uwagi na duże dziury.  Równiarka nic nie daje bo tam nie ma co zbierać; 
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-  P.Kmieciak – Jaroszewo Drugie 
1) podziękował Wójtowi w imieniu własnym i mieszkańców za ufundowanie kapliczki w 
Jaroszewie Drugim; 
2) oświetlenie – „u nas prawdopodobnie kosz z Energetyki jeździł półtora tygodnia temu a 
lampa nadal mruga. Teraz jest problem  też z inna lampa, która sprawdzał elektryk z Brygady. 
Wszystko świeciło i teraz już nie świeci” 
3) zbliża się pora zimowa. Krzewy przydrożne od Pląskowa w kierunku do drogi Gniezno-
Mieścisko powinny  być wycięte bo jak będą śniegi to ta droga będzie nieprzejezdna; 
- P.Tańska – Zbietka: 
1) „na wiosnę składaliśmy wnioski o dodatkowe lampy. Czy coś ruszyło w tym kierunku”; 
2) jeśli chodzi o wyłączenia prądu to w Zbietce też nie było prądu przez całą noc i dzisiaj 
przez pół dnia; 
3) kiedy będą naprawione dziury w asfalcie ? 
- P.Starosta – Popowo Kościelne: 
1) prosiła o bariery przy rowie na Wymysłowo. Jest tam głęboki spad. Dwa samochody maja 
problem minąć. Jeśli byłoby ślisko to wpada się  w przepaść o której osoby obce nie wiedzą; 
2) w sprawie Domu Kultury w Popowie Kościelnym -  jak ten Dom Kultury wieczorami 
będzie działał ? 
- P.Toboła – Gołaszewo: 
1) sprawa oświetlenia. Ponowiła prośbę o założenie dodatkowej lampy koło P.Włodarczyk; 
2) pod adresem radnego powiatowego zgłosiła wniosek o remont drogi do Janowca. 
Wiadomo, że kilka osób planuje się tam budować; 
Odpowiedzi na pytania sołtysów udzielił Wójt Gminy: 

1) „droga z Jaroszewa do Nieświastowice – „tak tragicznie nie wygląda. Proszę podać 
publicznie rolników, którzy podorują  drogę do Jaroszewa. W tej sytuacji mam 
pytanie: czy tę drogę robić”; 

2) „te małe dziury połatamy na tyle na ile to będzie możliwe. Dzisiejsza sytuacja 
pogodowa temu nie sprzyja i musimy trochę poczekać”; 

3) Oświetlenie w Jaroszewie Drugim – „myślę, że trzeba na razie poczekać”; 
4) Wycięcie krzewów – wniosek zostanie przekazany do Zarządcy Drogi; 
5) Oświetlenie w Zbietce – „tam zleciłem 2 lampy do założenia. Do końca roku 

założymy w gminie dodatkowo 12 lamp; 
6) Bariery – „Będziemy musieli założyć dla poprawy bezpieczeństwa”; 
7) Dom Kultury w Popowie Kościelnym – „myślimy uruchomić od początku roku. Ale 

do tego czasu chciałbym żeby tam ktoś był. Musimy tam kogoś znaleźć; 
8) Lampa k./P.Włodarczyk –„sprawdzę czy jest do wymiany”; 

 
Adn. 7 
 
 Wójt przedstawił informację ze swojej pracy w okresie międzysesyjnym. 
(Informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
Adn. 8 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy złożyła informację ze swojej pracy w okresie 
międzysesyjnym, która polegała na: 
- 13.10.8 – udziału w apelu i gminnych obchodach z okazji Dnia Edukacji Narodowej dla 
pracowników Oświaty. Następnie w uroczystości poświęcenia figury Matki Boskiej 
Fatimskiej w Jaroszewie Drugim, 
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- 19.10.08 – na zaproszenie stowarzyszenia Jana Pawła II w uroczystości ogłoszenia wyników 
konkursu na temat życia Papieża Jana Pawła II, wręczeniu stypendiów najlepszym uczniom 
oraz w obchodach V lecia orkiestry; 
- 20.10.08 -  udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy; 
- od 23 do 24.10.08 w IX Kongresie Gmin Wiejskich w Warszawie; 
- 26.10.08 – w uroczystości wręczenia Międzynarodowej Nagrody „Most Przyjaźni”; 
 
Adn. 9 
 
 Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy złożyli sprawozdania ze swojej 
działalności w okresie od ostatniej sesji. 
- Przewodniczący Komisji Rolnictwa – P.Andrzej Kuryłowicz 
Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

1) 16.10.2008 r. 
      1) Wyjazd do gminy Janowiec celem zapoznania się z działalnością przydomowych 
oczyszczalni ścieków. 
2) Zapoznanie się z funkcjonowaniem stacji uzdatniania wody na terenie gminy 

Mieścisko, ze stanem stacji i sieci wodociągowej – objazd w terenie; 
3) Informacja  o stanie dróg dojazdowych do gruntów rolnych i program ich naprawy ze 

środków zewnętrznych. 
W krótkim wystąpieniu Przewodniczący Komisji poinformował, że w gminie Janowiec działa 
kilkanaście oczyszczalni ścieków. Na terenach wiejskich rozproszonych te oczyszczalnie są 
jedynym rozwiązaniem. Komisja Rolnictwa Rady Gminy wnioskuje aby na najbliższym 
wspólnym posiedzeniu Komisji rozpatrzono sprawę dofinansowania przez gminę tych 
oczyszczalni. 
Jeśli chodzi o stacje wodociągowe to są one utrzymane w należytej czystości. Na stacji w 
Miłosławicach był uszkodzony płot. Komisja wnioskowała aby odnowić tamtejsze tablice 
ostrzegawcze. Oczyścić klosze lamp oświetlających obiekt i pomalować słupy. Zmienić 
tablice ostrzegawcze: na osobom nieupoważnionym wstęp wzbroniony.Jeśli chodzi o 3 temat 
P.Mieczysław Bździak poinformował, że Fundusz Rekultywacji w ramach którego coroczne 
remontowanych jest kilka  kilometrów  dróg jest wykorzystany maksymalnie. 
2) 20.10.br. – Komisja brała udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. 
- Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa – P.Ireneusz Migas 
Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

1) 20.10.br. – wspólne posiedzenie Komisji Rady 
2) 23.10.2008 r. – spotkanie z Komendantem Komisariatu Policji w Skokach nt. Stanu 

bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy i powiatu za I półrocze 2008 r.. 
- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – P.Marian Witucki. 
Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

1) 20.10.br. – wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 
2) 14.10.2008 r. – Kontrola planu rzeczowo-finansowego Brygady Robót Komunalnych 

za okres od 1.01.2008 r. do 30.10.br. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił wyniki przeprowadzonej kontroli. 
Komisja w toku kontroli stwierdziła, że brak jest protokołu przekazania majątku przez 
P.Bździaka obecnemu Kierownikowi BRK. 
W wyniku kontroli Komisja zgłosiła następujące wnioski: 
1 Przedłożenie Komisji inwentury zdawczo-odbiorczej wraz z protokołami ubytkowania. 
2. Doprowadzenie do likwidacji samochodu „Multikar”. 
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- Przewodnicząca Komisji Oświaty – P.Elwira Starosta poinformowała, że Komisja od 
ostatniej sesji odbyła 1 wspólne posiedzenie, którego tematem było zaopiniowanie materiałów 
na XVI sesję Rady Gminy. 
Radni nie zgłosili zapytań do informacji Przewodniczących Komisji. 
 
Adn. 10 – Podjęcie uchwał 
 
- uchwała w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Rada 
zaopiniowała stawki podatku od nieruchomości, których wzrost wynosi 4,2% tj. wskaźnik 
wzrostu cen towarów i usług w stosunku do uchwalonych w 2008 roku. 
Stawki zaproponowane przez radnych były w większości zbieżne z propozycjami Wójta. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poprosiła V-ce Przewodniczącego Rady 
Gminy o odczytanie projektu uchwały wraz z propozycjami stawek wypracowanych przez 
wspólne posiedzenie Komisji. Następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
- uchwała w sprawie obniżenia ceny skupu 1 kwintala żyta do podatku rolnego. 
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że cena skupu żyta za III kwartały ………. 
ogłoszona przez Prezesa GUS wynosi 55,80 zł . 
Propozycja ze wspólnego posiedzenia Komisji jest aby przyjąć do podatku rolnego cenę 41 zł. 
W 2008 roku cena wynosiła 40 zł. 
- Wójt – poinformował, że Powiatowa Izba Rolnicza zaopiniowała proponowaną stawkę 41 zł 
pozytywnie. 
- P.Sadłowski – członek Powiatowej Izby Rolniczej – dodał, że na jego wniosek z 
poprzedniego roku opinia o cenie skupu żyta będzie podpisywana przez Przewodniczącego 
Powiatowej Izby Rolniczej. Jednocześnie wyjaśnił, że mimo opinii pozytywnej Izba Rolnicza 
uważa, że z uwagi na klęskę suszy i spadek cen produktów rolnych cena skupu żyta nie 
powinna być przez Radę podwyższana. Jest to wzrost o 2,5% w stosunku do roku ubiegłego. 
V-ce Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu 1 
kwintala żyta do podatku rolnego, poczym Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych: za stawką 41 zł było 10 radnych, a 4 radnych „przeciw”. 
Większością głosów uchwalono cenę skupu 1 kwintala żyta do podatku rolnego w kwocie 41 
zł. (Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
- uchwałą w sprawie określenia trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku 
rolnego od gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej. 
Projekt uchwały odczytał V-ce Przewodniczący Rady, a Przewodnicząca Rady 
przeprowadziła głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
- uchwałą w sprawie podatku od środków transportowych. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 
posiedzeniu Komisji. Z uwagi na obszerny charakter uchwały i dużą ilość cyfr zaproponowała 
aby nie odczytywać  stawek podatku od poszczególnych pojazdów. Wyjaśniła, że stawki 
ubiegłoroczne podatku zostały podwyższone o 4,2% t.j wskaźnik wzrostu cen towarów i 
usług konsumpcyjnych. Jednocześnie poinformowała, że stawki podatku w pozycjach: 

 



 7 

-  od przyczep i naczep, która łącznie z pojazdem silnikowym posiada dopuszczalną masę 
całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton i dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów: 
 o 2 osiach z zawieszeniem pneumatycznym: 
a) nie mniej niż 12 ton i mniej niż 33 tony 
b) nie mniej niż 33 tony 
- o 3 i więcej osiach z zawieszeniem pneumatycznym i dopuszczalnej masie całkowitej 
zespołu pojazdów 
a) nie mniej niż 12 ton 
proponuje się utrzymać na poziomie roku ubiegłego. 
Radni nie zgłosili uwag do przedstawionej propozycji. W związku z powyższym V-ce 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały bez stawek podatkowych. 
Do projektu uchwały zgłoszono zapytania: 
- radny Witucki – w projekcie uchwały jest zapis o zwolnieniu autobusów szkolnych 
dowożących dzieci do szkół a podobno od 1 stycznia 2009 r. dowozy ma przejąć obcy 
przewoźnik ? 
- Wójt – wyjaśnił, że punkt o zwolnieniu został zawarty w uchwale gdyż nie wiadomo czy od 
1 stycznia będzie rozstrzygnięty przetarg ? Jeśli przetarg będzie rozstrzygnięty to ten zapis 
jest nieważny. 
- radny Rodzewicz – „przy daleko idącej interpretacji firmy, które będą wozić dzieci nie mogą 
z tego korzystać”; 
- Radca Prawny – wyjaśniła., że zwolnienie dotyczy tylko naszych autobusów. Z tego 
zwolnienia może korzystać każdy kto zarejestruje na terenie naszej gminy autobus do 
przewozu dzieci; 
- Wójt – wyraził nadzieję, że przetarg o dowozach będzie rozstrzygnięty do 1 stycznia i8 w 
związku z powyższym zaproponował wykreślić z projektu uchwały punkt o zwolnieniu 
autobusów służących do przewozu dzieci do szkół gminnych. 
- Radca Prawny – „jeśli jednak gmina będzie miała autobusy od 1 stycznia to sobie sama 
złoży deklarację w sprawie podatku od środków transportowych”; 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady zapytała czy Rada wyraża zgodę 
żeby wykreślić paragraf uchwały dotyczący zwolnienia z podatku autobusów ? 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 14 glosach „za” zdecydowali aby wykreślić z projektu 
uchwały punkt o zwolnieniu z podatku od środków transportowych autobusów służących do 
przewozu dzieci do szkół gminnych. 
Z kolei Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w sprawie podatku od środków transportowych została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie opłaty od posiadania psów na obszarze Gminy Mieścisko. 
Przewodnicząca Rady Gminy wyjaśniła, że w 2008 roku na terenie gminy obowiązywała 
opłata za psa w kwocie 25 zł. Maksymalna stawka wynosi 104 zł. 
Komisje Rady zaproponowały aby opłatę na 2009 rok pozostawić na poziomie roku 2008 
gdyż ściągalność jej jest niezadowalająca w stosunku do faktycznej liczby psów na terenie 
gminy. Opłatę należy utrzymać bo ona w części rekompensuje koszty związane z 
wyłapywaniem psów bezpańskich. 
W związku z faktem, że nie ma propozycji zmiany uchwały dotychczas obowiązującej Rada 
nie podwyższa opłaty i pozostawia na poziomie roku 2008 a zatem nie ma potrzeby 
podejmowania uchwały. 
 
- uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłaty targowej. 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu Komisji zaproponowano 
dzienna stawkę opłaty targowej na rok 2009 w kwocie 25 zł, jest to wzrost o 2 zł w stosunku 
do roku ubiegłego. Maksymalna stawka wynosi 658 zł. 
Inkasentem opłaty ustalono Brygadę Robót Komunalnych. 
V-ce Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, którą Przewodnicząca Rady poddała 
pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
- uchwała w sprawie „Programu współpracy Gminy Mieścisko z organizacjami zajmującymi 
się działalnością pożytku publicznego na rok 2009”. 
Wójt Gminy odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. Po podjęciu uchwały będzie można 
rozpisać konkurs na prowadzenie zadań publicznych.. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że program był przedstawiony na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rady, w związku z powyższym zwróciła się z pytaniem do radnych czy 
jest konieczność odczytywania całego programu ? 
Radni zdecydowali aby nie odczytywać  całego programu. W związku z powyższym V-ce 
Przewodniczący Rady odczytał tylko priorytety w zlecaniu i finansowaniu zadań publicznych 
na rok 2009, które przyjęto: 

1) w zakresie ochrony i promocji zdrowia 
- zapewnienie pomocy hospicyjno-paliatywnej 

2) w zakresie krajoznawstwa oraz wypoczynku dzieci i młodzieży 
 - organizacji kolonii, półkolonii, obozów, biwaków i innych form wypoczynku dla 
dzieci i młodzieży; 
3) w zakresie upowszechniania kultury fizycznej i sportu, 
 - organizacji przedsięwzięć sportowych i sportowo-rekreacyjnych o zasięgu gminnym 
i poza gminnym dla dzieci, młodzieży i dorosłych; 
 - organizacji zajęć sportowych dla dzieci, młodzieży i dorosłych; 
 - organizacji sportowo-rekreacyjnych imprez o charakterze integracyjnym dla osób 
niepełnosprawnych. 
 
Z kolei Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. Uchwała w 
głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik do 
protokołu. 
Przewodnicząca Rady zarządziła 20-minutową przerwę. 
Po przerwie przystąpiono do kontynuowania podejmowania uchwał: 
- uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2008 rok 
Skarbnik Gminy poinformowała, że do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
na 2008 rok przedstawionego na wspólnym posiedzeniu Komisji Wójt przedstawia 
dodatkowo autopoprawkę, w wyniku której dokonuje się 
- zwiększenia dochodów o kwotę  210.700 zł 
W działach: 
756 – zwiększa się o kwotę 8.000 zł podatek od spadków i darowizn z tytułu dochodów 
przekazanych przez Urzędy Skarbowe; 
Zwiększa się o kwotę 3.200 zł podatek dochodowy od osób prawnych; 
852 – Pomoc Społeczna – zwiększa się o kwotę 193.500 zł plan dotacji celowej otrzymanej z 
budżetu państwa na wypłacenie producentom rolnym poszkodowanym w wyniku suszy 
zasiłków celowych; 
921 – Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego – zwiększa się o kwotę 6.000 zł dochody z 
tytułu wpływów za wynajem świetlic wiejskich; 
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- zwiększenia wydatków o kwotę   210.700 zł w działach: 
600 – Transport i Łączność – zwiększa się o kwotę 8.000 zł wydatki z przeznaczeniem na 
zadanie „Budowa nawierzchni asfaltowej na drogach gminnych”; 
758 – Różne rozliczenia – zwiększa się o kwotę 1.700 zł rezerwę; 
801 – Oświata i Wychowanie – zwiększa się o kwotę 7.500 zł na zakup wiat autobusowych 
do Miłosławic i Jaworówka; 
852 – Pomoc Społeczna – zwiększa się o kwotę 193.500 zł plan dotacji celowej z 
przeznaczeniem na wypłatę zasiłków celowych dla producentów rolnych poszkodowanych w 
wyniku tegorocznej suszy. 
Ponadto Skarbnik Gminy przedstawiła jeszcze jedną autopoprawkę dot. zwiększenia 
dochodów i wydatków o kwotę 12.000 zł z przeznaczeniem na remont chodników i drogi na 
Osiedlu Michałowskim. 
Radni do przedstawionych autopoprawek nie zgłosili uwag W związku z powyższym V-ce 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2008 
rok, którą następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została  przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych w Popowie 
Kościelnym. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy informując, że projekt uchwały 
obejmuje sprzedaż 30 działek w Popowie Kościelnym, po to żeby procedura ogłoszenia 
zamiaru sprzedaży mogła odbyć się. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że w związku z faktem, że każdy z radnych ma projekt 
uchwały uwzględniający numery wszystkich działek wraz z powierzchniami zaproponowała 
aby odczytać uchwałę bez podawania wszystkich działek. 
Radni wyrazili zgodę na przedstawioną propozycję, poczym V-ce Przewodniczący Rady 
odczytał projekt uchwały bez podania numerów działek, która następnie zastała poddana pod 
głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Adn. 11 – Opinia Rady Gminy Mieścisko w sprawie zaopiniowania wniosków o przyjęcie do 
planu wydatków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na 2009 rok. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta Gminy w planie wydatków Funduszu Ochrony Gruntów 
Rolnych na 2009 rok ujęte zostały odcinki dróg, które miałyby być dofinansowane z tego 
Funduszu w 2009 roku. Zakres robót dotyczy 2,60 km dróg. Wójt wprowadził do planu 
zmianę polegającą na wycofaniu z Planu remontów odcinka drogi Sarbia-Popowo Kościelne, 
który będzie remontowany w ramach dodatkowych środków w roku bieżącym a 
wprowadzenie w to miejsce odcinka drogi Sarbia-Podlesie Wysokie na dł. 0,30 km. 
Radni przyjęli plan remontów na rok 2009 w ramach Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych 
bez uwag. Wobec powyższego V-ce Przewodniczący Rady poddała w/w opinię pod 
głosowanie. Radni w głosowaniu przyjęli opinię w sprawie zaopiniowania wniosków o 
przyjęcie do planu wydatków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na 2009 rok jednogłośnie. 
(Opinia stanowi załącznik do protokołu). 
 
Adn. 12 – Opinia w sprawie zaopiniowania wniosku o przyjęcie do planu wydatków 
Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na 2008 rok. 
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Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta w związku ze zwiększeniem w 2008 r. środków o 13.000 zł 
w ramach Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych planuje się położyć asfalt na odcinku drogi 
Sarbia-Popowo Kościelne na dł. 173 m  
Przewodnicząca Rady poddała w/w opinię pod głosowanie, która w głosowaniu została 
przyjęta jednogłośnie. (Opinia stanowi załącznik do protokołu). 
 
Adn. 13 – Opinia w sprawie „Programu Zdrowotnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2008-
2011. 
Przewodnicząca Rady Gminy wyjaśniła, że Program zdrowotny był rozpatrywany na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Rady .Radni do Programu zgłosili zapytania, które pismem 
zostały skierowane do projektodawcy – Kierownika Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia w 
Starostwie Powiatowym. 
Przewodnicząca Rady odczytała odpowiedzi na zgłoszone zapytania. 
(Pismo stanowi załącznik do protokołu). 
V-ce Przewodniczący Rady odczytał opinię Rady Gminy do Programu Zdrowotnego na lata 
2008-2011, który następnie został poddany pod głosowanie. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przyjęli opinię, która stanowi załącznik do protokołu. 
Do programu zgłosił uwagę radny Wojtyszyn – zdaniem którego winien to być program 
profilaktyczny a nie zdrowotny bo program zdrowotny to leczenie i profilaktyka. Program 
zdrowotny to pojęcie nadrzędne w stosunku do programu leczniczego. 
 
Adn. – Interpelacje i zapytania radnych 
 
Odpowiedzi na interpelacje udzielił Wójt Gminy: 
- „jesteśmy w trakcie opracowywania budżetu na 2009 rok. Dyrektor Gimnazjum w swoim 
planie na 2009 rok uwzględnia remont dachu w kwocie 250 tys.zł; 
- studzienki – „w listopadzie zawsze był robiony przegląd lamp i czyszczenie studzienek aby 
były drożne. Wójt prosił aby zwracać uwagę na studzienki „rewizyjne” na swoich posesjach”; 
- kanalizacja i woda na ul.Św.Wojciecha – „tam mamy dokumentację i sukcesywnie 
będziemy robić. Narazie są podłączone te domy, które są  zamieszkałe”; 
- dziury na ulicach – „będą łatane w listopadzie”; 
- zły stan drogi na ul.Św.Wojciecha –„ z uwagi na opady deszczu wszędzie z drogami jest 
tragedia. Tam jest sytuacja szczególna - zostało rozkopane pod wodę i kanalizację .Przy tej 
pogodzie żeby osuszyć jest to niemożliwe”; 
- konkurs na Dyrektora Biblioteki – „jest rozpisany konkurs. Zdecydowaliśmy, że będzie 
zakład budżetowy pn. Biblioteka i tam będzie Dyrektor. Obecna .Dyrektor P.Wieczorek 
została powiadomiona, że jej status nie zmienia się. Zarówno pod względem formalnym i 
finansowym. Musi być ktoś kto będzie zarządzał bo na dzisiaj nie jesteśmy zadowoleni z tego 
co się dzieje zarówno w Domu Kultury jak i w świetlicach na wsiach”; 
- otwarcie sklepu wielkopowierzchniowego – „nie należy używać tego terminu do gmin. Dla 
gminy takiej jak nasza są określenia do 250 m2.Do dzisiaj nie otrzymałem żadnego pisma o 
wydanie warunków zabudowy na taki sklep”; 
- łaty na drodze 190 widział P.Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich; 
- niezabezpieczona studnia w Jaworówko – „dzisiaj zostanie zabezpieczona deskami, a w 
najbliższym czasie dla zabezpieczenia zostanie zakupiona zwężka i właz żeliwny”; 
- słupy oświetleniowe – „zostanie skierowane stosowne pismo”; 
- kruszywo na drogi w Podlesiu Wysokim – „będzie”; 
- sprawa zagrodzonej drogi -  „w listopadzie powiat wągrowiecki przeprowadzi wydzielenie 
tej drogi, nastąpi wycięcie drzew i utwardzenie po rozgraniczeniu drogi”; 
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- Pani Przewodniczącej w sprawie nieświecących lamp – Wójt zwrócił się do sołtysów i 
radnych aby spisali nieświecące lampy po numerach z podaniem ulicy  i zgłosili do Urzędu 
Gminy. Lampy jak się nagrzeją to nie świecą i Energetyka ma obowiązek tam przyjechać i 
sprawdzić”; 
- w kwestii uzupełnienia dodatkowych lamp – „w Zbietce zostaną zamontowane dodatkowe 
lampy od P.Leńskiej, Bejmy do P.Plewy; w Sarbii – 4 lampy indywidualne (3 na Hubach), w 
Budziejewie – 4 lampy i w Gołaszewie k./P.Włodarczyk”; 
Na zakończenie udzielania odpowiedzi Wójt zwrócił się z propozycją dla osób 
zainteresowanych budową przydomowych oczyszczalni ścieków aby zgodnie z procedurą 
wystąpiły o wydanie warunków zabudowy. Jeśli takie wnioski będą gmina będzie musiała 
określić rodzaj pomocy dla osób, które te oczyszczalnie chcą budować”; 
- radny Rodzewicz – powrócił do konkursu na Dyrektora Biblioteki. Status Biblioteki jest 
inny od Domu Kultury. Albo to będzie odwołanie dyrektora, w przeciwnym razie będzie 2 
dyrektorów biblioteki; „Uważam, że jak ma być dyrektor, to jeden dyrektor Domu Kultury, 
który będzie odpowiadał za całość”; Te 2 instytucje są powołane w zasadzie do czegoś 
innego”; 
- Wójt – „ja nie chcę tworzyć drugiego zakładu pn. Dom Kultury. Będzie to osoba żeby 
organizowała sprawę kultury na terenie gminy. Obiekt jest za mało otwarty, za mało 
przyciąga, za mało się w nim dzieje .Obecna P.Dyrektor jest bardzo dobra w bibliotekarstwie 
i będzie to robiła”; 
Z kolei głos zabrała  Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej – P.Wieczorek Czesława – 
wyjaśniła, że biblioteki, które są o rozszerzonym działaniu są bardzo dawno. Skoki nie miały 
nigdy Domu Kultury, więc była biblioteka o poszerzonym działaniu, tak samo Łekno. Nie 
można też porównywać z Wągrowcem bo tam biblioteki działają oddzielnie. P.Dyrektor 
zwróciła uwagę na różnice w działaniu i aspekt finansowy. „Biblioteka to praca z książką i 
popularyzacja, Dom Kultury  to inna praca. Chodzi o to żeby nie zabierać sobie pieniędzy. 
Zawsze mieliśmy Dom Kultury wynajęty bo pochłaniał on duże środki. W sezonie 
grzewczym Biblioteka połowę dotacji przekazuje na ogrzewanie Domu Kultury.. Dlaczego 
Biblioteka zawsze płaciła za olej, prąd i jeszcze ma naliczone za ogrzewanie ?.Połowę 
pochłania ogrzewanie, a gdzie środki na wynagrodzenia i inne ? W żadnym świecie nie jest 
kultura dochodowa w sensie materialnym tylko intelektualnym i zawsze musi być dotowana. 
Nie ma na terenie gminy aż tylu zakładów żeby nas sponsorowali. P.Dyrektor wyraziła 
obawę, że w przypadku  poszerzonej działalności może być sytuacja, że Biblioteka dostanie 
środki na książki  a musi mieć 20-30% własnego wkładu budżetowego. Jak będzie duża 
kwota to musi dużo dać od całości budżetu żeby dostać książki. I obawia się, że możemy tego 
nie dostać .W tej chwili przyszły środki, których nie może dostać np. Wapno, które ma 6 
tys.zł na książki. Biblioteka w Mieścisku ma prawie co roku 10.700 zł. Aktualnie przyznana 
pula środków dla naszej Biblioteki pozwolą zakupić książki do filii w Popowie, dostając 10 
tys.zł mogę pomóc studiującym i szkolnym bibliotekom. Możemy wiele zrobić ale każdy 
instruktor chce zapłaty, a jednak w Domu Kultury coś się dzieje.. Koło Emerytów, Koło 
Gospodyń. Aerobik. GCI. Rachunki w sezonie grzewczym pochłaniają duże pieniądze. Skoro 
się dzieje – to zużycie jest”; 
P.Dyrektor zaprosiła wszystkich na 16 listopada br. na godz. 17.00 do Domu Kultury, gdzie 
będzie organizowany II cykl spotkań z muzyka „Jesienny spacer” Bilet wstępu 5 zł 
- Przewodnicząca Rady – podsumowując dodała, że P.Dyrektor skoncentrowała się na 
czynnikach ekonomicznych, natomiast Rada zastanawia się nad ulepszeniem organizacyjnym 
i stąd ten Konkurs. Ta zmiana ma pomóc odciążyć P.Dyrektor Biblioteki od spraw 
organizacyjnych. 
 
Adn. 14 Wolne głosy i wnioski 
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- P.Józef Juszkiewicz – Przewodniczący Rady Powiatowej SAMOOBRONA – poinformował 
o rozdaniu sołtysom i radnym w przerwie informacji o którą zwrócił się do Dyrektora 
Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska dot. postępowania ze zużytą folią, którą rolnicy 
wykorzystali na kiszonki .Kierownik Wydziału Rolnictwa w Starostwie Powiatowym 
przesłała wykaz jednostek, które zajmują się odbiorem tych folii; 
Jednocześnie powiadomił, że nie jest już Zastępcą Dyrektora KRUS w Poznaniu z uwagi na 
powstały konflikt między ekipą współrządzących tj. PSL a Samoobroną. Przewodzi 
organizacji wojewódzkiej Związku Zawodowego Rolników SAMOOBRONA  jak i również 
partii. Jest Przewodniczącym Powiatowej Rady Samoobrona. Z tego miejsca prosił o 
przekazywanie do niego wszelkich problemów środowiska rolniczego gdyż regularnie 
uczestniczy i jest zapraszany przez władze wojewódzkie na różne spotkania. Poinformował,, 
że ostatnio uczestniczył w Walnym Zebraniu Wielkopolskiej Izby Rolniczej podczas którego 
wystąpił do Wojewody o ogłoszenie stanu klęski żywiołowej. Na spotkaniu w dniu 19 
sierpnia br. u Wojewody podniósł temat, że rolnicy nie mają środków na realizację składek 
KRUS. P.Juszkiewicz był za rozłożeniem składek na raty a nie całkowitemu umorzeniu, co 
mogłoby obrócić się w przyszłości przeciw rolnikowi. Wystąpił z wnioskiem do obecnego 
Dyrektora Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa  w kwestii przyspieszenia 
dopłat, ewentualnie wypłaty zaliczkowej 50%. Kolejna sprawa to zwrócił się do Dyrektora 
Agencji Nieruchomości Rolnych aby „łaskawszym okiem” spojrzał na wnioski rolników w 
sensie umorzenia czynszu dzierżawnego w całości lub w większej części z uwagi na klęskę 
suszy. Ponadto Przewodniczący zwrócił uwagę na jeszcze jedną bardzo ważną sprawę dot. 
poszerzenia prawa do zapomóg  o tę grupę rolników, którzy mają III grupy inwalidzkie, nie 
płacą składki KRUS, ale mają  prawo prowadzić gospodarstwo rolne. To część rolników, 
która pracuje zawodowo, względnie mają mało hektarów, że muszą pracować. 
P.Przewodniczący wskazał, że jego wniosek został podniesiony przez jednego z posłów 
podczas debaty sejmowej. W tej sprawie oczekuje odpowiedzi od Ministra. Jeszcze raz P. 
Przewodniczący prosił o zgłaszanie wszelkich problemów pod adresem Związku Rolników 
„Samoobrona”, który ma obowiązek występowania w obronie 
 interesów rolników. Przewodniczący ze swej strony wyraził taką wolę występowania 
względem określonych władz. 
- P.Jan Szcześniak – mieszkaniec Mieściska – „na ul.Pokoju i ul.Polnej po modernizacji 
kanalizacji ściekowej powstały wyboje, że jest trudno przejechać”. Prosił o załatanie tej 
dziury. 
- P.Tańska – sołtys wsi Zbietka – wystąpiła z propozycją aby oznaczyć garnki znajdujące się 
w kuchni w Klubie, bo przy oddawaniu garnków można sobie zamienić; 
- radny Rodzewicz: 
1)  powrócił do złego stanu tynku na Przedszkolu. ”Proszę zobaczyć jak ten tynk wygląda po 
deszczach. Kto poniósł konsekwencje za wydanie błędnych decyzji.? To są pieniądze”; 
2) powrócił do sprawozdania Wójta z działalności w którym wspomniał o liście intencyjnym 
z Aquanetem. Radny chciał usłyszeć szczegóły. Jak daleko, co, jakie zasady ? Wstąpienie  
wszystkich gmin naokoło Poznania do współpracy z Aquanetem  wiązało się z podwyżką 
wody i ścieków”; 
3) „Jak wieść gminna niesie z ulicy już mówią, że jak powstanie spółka to prezesem będzie 
P.Bździak” ? 
- radny Witucki – prosił o zrealizowanie wniosku z czerwca br. dot. naprawy pękniętego 
dachu na Domu Kultury w Sarbii. 
Na zgłoszone pytania odpowiedzi udzielił Wójt Gminy: 
- P.Szcześniakowi – zostanie naprawione kiedy będzie łatanie dziur asfaltem; 
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- P.Tańskiej – „na wiosnę  przyszłego roku trzeba zrobić remont porządny tej kuchni. W 
pierwszej kolejności trzeba tam zrobić wentylację. Państwo sami musicie sobie oznaczyć 
garnki. Jest tam gospodarz klubu”; 
- sprawa tynku na Przedszkolu –„muszę zobaczyć”; 
- list intencyjny – „jest do wglądu. Proszę nie operować takimi pojęciami, że jak Aquanet nas 
przejmie, bo nas nie przejmie. Jest pewna terminologia, którą należy wyborcom wyjaśnić. Ja 
ten list intencyjny podpiszę. Podwyżka wody i ścieków będzie czy Aquanet będzie czy nie. 
Myślimy co będzie dalej, mieszkańców przybywa, musi być rozbudowa oczyszczalni 
Myślimy również o spółce – jeszcze nie ma nikogo kto będzie Prezesem. Nie mogło być 
takiego przecieku bo takiej rozmowy nie było” 
- sprawa pękniętego dachu –„ on nie jest pęknięty to jest wybrzuszenie. Nasi dekarze oferują 
mi termin w marcu przyszłego roku. W BRK dekarzy nie ma.. Zabezpieczymy to, tylko 
pogoda musi się poprawić. Przy dłuższych opadach deszczu to wychodzi. Do momentu jak 
nie przyjdzie jakiś fachowiec i tego nie wytnie, nie przyklei papy termozgrzewalnej to będzie 
tak jak jest Jeśli tylko pogoda pozwoli i będą fachowcy to zrobimy”; 
- P.Wojtyszyn – podziękował tym wszystkim, którzy brali udział w organizowanym przez 
Stowarzyszenie Pomocy Uczniom w Dniu Papieskim, a szczególnie P.Przewodniczącej Rady 
i P.Wójtowi za pomoc w organizacji V –lecia istnienia orkiestry dętej 
W związku z wyczerpaniem punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła  XVI sesję Rady Gminy. 
 
 
  Protokółowała:    Przewodniczyła sesji: 
 
 Inspektor ds. obsługi organów   Przewodnicząca Rady 
 Gminy 
 
  /Wiesława Kujawa/    /Elżbieta Kapczyńska/ 
 
 

 


